
Valberedningen; 
 
Förbundets revisorer har avsagt sig sitt uppdrag att revidera våra räkenskaper. 
 
Bakgrunden till detta är att det i våra stadgar står angivet att revisorerna måste vara 
auktoriserade. Vald revisor är godkänd, men inte auktoriserad. 
 
Att det i våra stadgar står angivet att våra revisorer ska vara auktoriserade är på inget sätt 
okänt. Inför förra årsmötet diskuterades denna fråga både inom valberedningen och med 
revisorerna. Vi sökte även råd från Svenska Handbollförbundet. Vi bestämde då att om 
årsmötet kunde godta att revisorerna enbart var godkända revisorer så skulle frågan avgöras 
på detta sätt. Årsmötet godkände vårt förslag på revisorer. Dessvärre har revisorerna sedan 
årsmötet genomfördes bytt ståndpunkt. Det innebär att de anser att de ej kan genomföra 
revisonen av anledning ovan. Förbundet är besviken på deras besked och bestört över att de 
väljer att inkomma med detta i samband med att de ska påbörja sitt arbete. 
 
Valberedningen har hittat en ny revisor, Thomas Lönnström. Thomas jobbar för Sonora 
Revison och är auktoriserad revisor. Han har möjlighet att revidera våra räkenskaper. För att 
möjliggöra att Thomas Lönnström ska kunna genomföra detta uppdrag krävs att han väljs av 
ett årsmöte. Förbundet kallar därför till extra årsmöte. Det innebär tyvärr att datumet för 
vårt ordinarie årsmöte måste flyttas. 
 
Thomas Lönnström föreslås årsmötet att väljas för revisor för verksamhetsåret 2021. 
Valberedningen återkommer vid ordinarie årsmöte med information om hur vi föreslår att 
revisionen för 2022 ska genomföras. Det är en icke oväsentlig prisskillnad att anlita en 
auktoriserad revisor jämfört med en godkänd revisor. 
 
 
För valberedningen Handbollförbundet Öst 20220225 
Carl Berglund, ordförande 


